
1 
 

Rada Miejska w Jasieniu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XL/2022 

XL Sesja w dniu 25 sierpnia 2022  

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:13 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Waldemar Bednarski 
2. Anna Dzienisz 
3. Tadeusz Hoda 
4. Piotr Karalus 
5. Zbigniew Kruszyński 
6. Elżbieta Maćko 
7. Michał Rewaj 
8. Danuta Rudnikowicz 
9. Marcelina Słomkowska 
10. Danuta Stackiewicz 
11. Krzysztof Stefański 
12. Zbigniew Walczak 
13. Zbigniew Witkowski 
14. Karolina Wujda 
15. Sebastian Zysk 

1. Otwarcie XL sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Walczak po powitaniu wszystkich 
obecnych na XL sesji RM poinformował, że wyłożone są protokoły z XXXVIII i 
XXXIX sesji RM. 

 
2. Sprawdzenie obecności. 

Radni obecni na sesji RM złożyli podpisy na liście obecności oraz odznaczyli 
swoją obecność w tabletach. Przewodniczący RM stwierdził, że na sali jest 
kworum radnych, zdolne do podejmowania uchwał. 



2 
 

 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie XL sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu  dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Jasień. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/103/2020 Rady 

Miejskiej w Jasieniu z dnia 27 lutego 2020r . w sprawie określenia 
zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin nauczycieli, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego 
tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, 
psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy 
zawodowego oraz obowiązkowy wymiar godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli przedszkoli i innych 
placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 
6- letnie i dzieci młodsze 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Jasień. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do Spółki Jasieński SIM Sp. z o.o. z siedzibą w Jasieniu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Jasień na rok 2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Jasień na lata 2022 – 2035. 

12. Wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 
 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Z uwagi, że Burmistrz Jasienia jest na urlopie sprawozdanie za cały okres złoży 
na następnej sesji RM. 
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5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

Interpelację złożył radny Sebastian Zysk, która dotyczyła załatania licznych dziur 
w drodze, które powstały po licznych pracach Zakładu Komunalnego i nigdy 
droga ta nie została doprowadzona do stanu jaki był przed wykonywaniem prac. 
Dodatkowo chodniki są praktycznie nieużyteczne z powodu złego stanu 
technicznego przez co mieszkańcy muszą korzystać z drogi asfaltowej. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Jasień. 

Obecny na sesji wice prezes spółki z o.o. Zakład Komunalny Pan Maciej 
Witkowski poinformował, że przedłożony  projekt uchwały wraz z regulaminem 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków uwzględnia wszystkie poprawki, 
które wpłynęły z Wód Polskich  Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki 
Wodnej we Wrocławiu. Zmiany te wiceprezes przedstawił na wspólnym 
posiedzeniu komisji RM. Na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej odczytał 
projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XL/270/2022w sprawie Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Jasień. 

 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew 
Kruszyński, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta 
Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, 
Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (1) 
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Marcelina Słomkowska 

 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/103/2020 Rady 
Miejskiej w Jasieniu z dnia 27 lutego 2020r . w sprawie określenia zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i 
przedszkolach, obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla 
nauczyciela pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i 
doradcy zawodowego oraz obowiązkowy wymiar godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli przedszkoli 
i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 
dzieci 6- letnie i dzieci młodsze. 

Kierownik OKIS M. Rabenda poinformowała radnych , że projekt od ostatniego 
posiedzenia komisji różni się ponieważ odrzucone zostały kwestie dotyczące 
podwyższenia pensum. Obecny projekt uchwały wprowadza specjalistę i 
pedagoga specjalnego. Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że projekt uchwały 
zmieniono po konsultacji z Panią Kierownik, a sprawą pensum Rada Miejska 
będzie zajmować się w późniejszym terminie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie Nr XL/271/2022 uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XIV/103/2020 Rady Miejskiej w Jasieniu z dnia 27 lutego 2020r . w sprawie 
określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, psychologa, logopedy, 
terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego oraz obowiązkowy wymiar 
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli 
przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6- letnie i dzieci młodsze. 

 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew 
Kruszyński, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Maćko 

NIEOBECNI (1) 

Marcelina Słomkowska 

 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Jasień. 

Insp. T. Sołtys poinformował, że został zmieniony załącznik graficzny z uwagi na 
to aby ludziom dać możliwość składania wniosków na budowę farm 
fotowoltaicznych o mocy większej niż 1000 kW. Wtedy już nie trzeba będzie 
zmieniać Studium i nie zablokujemy tego. 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XL/272/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Jasień.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

 
Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (1) 

Marcelina Słomkowska 

 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do Spółki Jasieński SIM Sp. z o.o. z siedzibą w Jasieniu. 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej Kierownik ref. GMKIiR B. 
Bakalarz rozszerzył informacje ponad to co jest zapisane w uchwale. Przekazanie 
działki dla spółki SIM jest niezbędne z uwagi, że jest to już etap uzyskania 
pozwolenia na budowę, czyli jest już zaprojektowany blok i aby spółka mogła być 
stroną prawną i mogła to pozwolenie na budowę  otrzymać przekazanie tego 
gruntu jest niezbędne. W między czasie pomiędzy posiedzeniem komisji, a sesją 
wystąpiono o opinię w sprawie podatku VAT, który należy zapłacić. Jak to 
technicznie będzie zrobione tego jeszcze nie wie. Po przekazaniu działki zostanie 
podniesiony kapitał spółki SIM, tj. zwiększenie ilości akcji dla gminy w spółce 
Jaki jest dalszy harmonogram działań to przedstawi prezes spółki lub Burmistrz 
ponieważ będzie przestawiony na  Walnym Zgromadzeniu i Radzie Nadzorczej 
po koniec sierpnia br. Radny Z. Kruszyński dociekał czy spółka zaciągnęła kredyt 
jeżeli nie to w jakiej wysokości planuje. Kierownik poinformował, że w chwili 
obecnej nie ma żadnego kredytu. Spółce zostały przekazane środki w wysokości 
3 mln. zł. które uzyskano z Banku Gospodarstwa Krajowego. Gmina ma z tego 
tytułu akcje. Grunt, który zostanie przekazany spowoduje zwiększenie udziałów 
Gminy. Radny Z. Kruszyński zadał jeszcze kilka szczegółowych pytań, na które 
Kierownik nie był w stanie odpowiedzieć ponieważ takie decyzje dopiero będą 
podejmowane na posiedzeniu Rady Nadzorczej, Radzie Budowy. 

 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały Nr XL/273/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
wkładu niepieniężnego do Spółki Jasieński SIM Sp. z o.o. z siedzibą w 
Jasieniu. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew 
Kruszyński, Elżbieta Maćko, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, 
Krzysztof Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, 
Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Rewaj 

NIEOBECNI (1) 

Marcelina Słomkowska 

 
 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Jasień 
na rok 2022. 

 
Skarbnik Gminy A. Woźniak szczegółowo omówiła propozycje zmian w 
budżecie Gminy na 2022 r. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XL/274/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Jasień na rok 2022. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (1) 

Marcelina Słomkowska 

 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Jasień na lata 2022 – 2035. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy A. Woźniak. Radni pytań nie mieli 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XL/275/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Jasień na lata 2022 – 2035.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (1) 

Marcelina Słomkowska 

 
 
12. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej E. Maćko zwróciła się z prośbą o załatanie 
trzech dziur w drodze na ul. Granicznej i bardzo szczegółowo określiła, w którym 
miejscu znajdują się. 

Radny Z. Kruszyński z kolei zwrócił się  z prośbą o wyczyszczenie koszy w 
studzienkach tzw. burzówkach, które od czasu oddania drogi do użytku nie były 
czyszczone, a są obawy o zalanie w czasie większego deszczu. Radny 
zainteresował się czy gmina jest zaopatrzona w worki i piasek na wypadek „W”. 
Wiceburmistrz K. Łuczyńska potwierdziła, że gmina jest zabezpieczona. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak poinformował, że wpływają do niego 
uwagi mieszkańców w sprawie osób, które przesiadują przed sklepami lub 
wejściami do budynków. Alkohol często trzymają w torbie, lub obok stoi butelka. 
Osoby te są pod wpływem alkoholu i aby ich ominąć trzeba zejść z chodnika. To 
psuje wizerunek miasta. Wiceburmistrz K. Łuczyńska przyznała, ze gmina nie ma 
narzędzi. Tylko Policja może działać. Mieszkańcy powinni zgłaszać jeżeli widzą 
takie przypadki. Radna E. Maćko zgłosiła, że koryto rzeki zmniejsza się ponieważ 
zarasta. Wiceburmistrz zwróciła uwagę, że rzeka nie należy do gminy. Jedynie 
możemy zgłosić do odpowiedniej instytucji. Radna wobec tego poprosiła o 
wnioskowanie do odpowiednich służb ponieważ przy ulewnych deszczach rzeka 
będzie stanowić zagrożenie. 
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Radna D. Stackiewicz poruszyła problem zgłoszony jej przez mieszkańców, tj. 
braku połączeń autobusowych z miastami Żary i Lubsko szczególnie w łykendy . 
Radna podkreśliła, ze jest to gorąca prośba od mieszkańców. 

Radny Piotr Karalus poruszył problem chodnika oraz drogi na ul. Przemysłowej. 
Chodnik jest w bardzo złym stanie technicznym, a bardzo dużo osób z niego 
korzysta idąc do zakładów pracy na tej ulicy. Na drodze są wystające studzienki, 
które są zagrożeniem dla samochodów z niższym podwoziem. Radny 
proponowałby rozmowy z firmami na tej ulicy może być może zgodziliby się na 
współfinansowanie. Wiceburmistrz obiecała, że będą rozmawiać. 

 
 
13. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak 
zamknął obrady XL sesji RM o godzinie 11.13. 

 
 
 

  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Jasieniu 

                                                            /-/ Zbigniew Walczak 

 
 

 


